
Protokół nr X/2024  

X Sesja w dniu 29 października 2024  

Obrady rozpoczęto 29 października 2024 o godz. 16:00, a zakończono o godz. 16:43 tego 

samego dnia. 

W posiedzeniu wzięło udział 12 członków. 

Obecni: 

1. Piotr Białowąs 

2. Marcin Bożek 

3. Ryszard Broda 

4. Patrycja Kaczmarek 

5. Łukasz Kubiak 

6. Iwona Marczak 

7. Marian Mrugała 

8. Aleksandra Olejnik 

9. Urszula Opacka-Wypchło 

10. Andrzej Ostrysz 

11. Ryszard Skiba 

12. Wojciech Stryczek 

13. Ewelina Usarek 

14. Mateusz Włodarczyk 

15. Małgorzata Wrotnowska 

1. Otwarcie obrad. 

Na podstawie art. 20 ust. 1 ustawy z dnia 8 marca 1990 roku o samorządzie gminnym (t.j. Dz. 

U. z 2024 r. poz. 609), Wiceprzewodnicząca Rady Miejskiej, Pani Ewelina Usarek, o godzinie 

16:00 otworzyła obrady X Sesji Rady Miejskiej Gminy w Rychtalu. Powitała wszystkich 

obecnych i poprosiła o elektroniczne podpisanie listy obecności. Stwierdziła, że zgodnie z 

przepisami rada składa się z 15 radnych. Na sesji obecnych jest 12 radnych, co stanowi 

quorum niezbędne do podejmowania uchwał. 

Wiceprzewodnicząca poinformowała zebranych, że zgodnie z ustaleniami Wysokiej Rady, 

projekty uchwał nie będą odczytywane na głos podczas sesji. Jednakże, na prośbę 

któregokolwiek z radnych, konkretna uchwała zostanie odczytana. Dodatkowo, powiadomiła 

radnych, że sesja jest nagrywana i transmitowana. 

 

2. Przyjęcie porządku obrad. 

1. Otwarcie obrad. 

2. Przyjęcie porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z obrad poprzedniej sesji. 

4. Informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej o działaniach podejmowanych w okresie 

międzysesyjnym. 

5. Sprawozdanie Burmistrza o jego pracach w okresie międzysesyjnym, zwłaszcza 

związanych z wykonywaniem uchwał rady. 

6. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej Gminy Rychtal na rok 2024. 



7. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Rychtal 

na lata 2024-2039. 

8. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr XI/68/2019 Rady Gminy Rychtal z 

dnia 18 lipca 2019 roku w sprawie utworzenia Centrum Usług Wspólnych w Rychtalu 

oraz nadania mu statutu. 

9. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr XXXIII/212/2021 Rady Gminy 

Rychtal z dnia 29-06-2021 w sprawie utworzenia Gminnergo Żłobka "Pastorówka" w 

Rychtalu oraz nadania mu statutu. 

10. Informacja o stanie realizacji zadań oświatowych w roku szkolnym 2023/2024. 

11. Informacja Burmistrza o złożonych oświadczeniach majątkowych. 

12. Informacja Przewodniczącej Rady Miejskiej o złożonych oświadczeniach 

majątkowych. 

13. Interpelacje i zapytania radnych. 

14. Odpowiedzi na interpelacje zgłoszone na poprzednich sesjach. 

15. Wolne wnioski i informacje. 

16. Zamknięcie obrad. 

 

 

Wiceprzewodnicząca zwróciła się z zapytaniem czy radni zgłaszają jakieś uwagi do porządki 

obrad. 

Uwag nie zgłoszono. Przystąpiono do głosowania nad przyjęciem porządku obrad. 

Głosowano w sprawie: 

Przyjęcie porządku obrad..  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Ryszard Broda, Łukasz Kubiak, Iwona Marczak, Marian Mrugała, Aleksandra Olejnik, 

Urszula Opacka-Wypchło, Andrzej Ostrysz, Ryszard Skiba, Wojciech Stryczek, Ewelina 

Usarek, Mateusz Włodarczyk, Małgorzata Wrotnowska 

NIEOBECNI (3) 

Piotr Białowąs, Marcin Bożek, Patrycja Kaczmarek 

 

Porządek obrad został przyjęty. 

 

3. Przyjęcie protokołu z obrad poprzedniej sesji. 

Wiceprzewodnicząca Rady Miejskiej Gminy Rychtal przystąpiła do realizacji punktu 

trzeciego, dotyczącego przyjęcia protokołu z obrad poprzedniej sesji, przypominając, że 

protokół był dostępny do wglądu w biurze rady a także został przesłany wraz z materiałami 

sesyjnymi. Zapytała czy ktoś z radnych ma jakieś uwagi. Uwag nie zgłoszono. Następnie 

przeprowadzono głosowanie nad przyjęciem protokołu z obrad VIII sesji.  

 

 

Głosowano w sprawie: 

Przyjęcie protokołu z obrad poprzedniej sesji..  

 



Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Ryszard Broda, Łukasz Kubiak, Iwona Marczak, Marian Mrugała, Aleksandra Olejnik, 

Urszula Opacka-Wypchło, Andrzej Ostrysz, Ryszard Skiba, Wojciech Stryczek, Ewelina 

Usarek, Mateusz Włodarczyk, Małgorzata Wrotnowska 

NIEOBECNI (3) 

Piotr Białowąs, Marcin Bożek, Patrycja Kaczmarek 

 

Protokół z obrad VIII sesji został przyjęty. 

 

4. Informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej o działaniach podejmowanych w okresie 

międzysesyjnym. 

Przewodnicząca Rady Gminy Rychtal Aleksandra Olejnik przedstawiła informację o 

działaniach podejmowanych w okresie międzysesyjnym, w tym o zwołaniu IX i X sesji Rady, 

uczestnictwie w wydarzeniach organizowanych przez Koło Gospodyń Wiejskich, Związek 

Emerytów i Rencistów oraz w forum „Wielkopolska Wieś Europejska”. Poinformowała także 

o przesłaniu projektów uchwał na bieżącą sesję. Po braku uwag do przedstawionej informacji 

ogłosiła przejście do kolejnego punktu. 

5. Sprawozdanie Burmistrza o jego pracach w okresie międzysesyjnym, zwłaszcza 

związanych z wykonywaniem uchwał rady. 

W punkcie piątym porządku obrad Burmistrz Gminy Rychtal przedstawił sprawozdanie ze 

swoich działań w okresie międzysesyjnym, ze szczególnym uwzględnieniem realizacji 

uchwał Rady. 

Burmistrz poinformował, że na poprzedniej sesji Rada podjęła 7 uchwał, które zostały 

przesłane do Wojewody oraz Regionalnej Izby Obrachunkowej i są obecnie realizowane 

zgodnie z ich treścią. 

W dniach 12 i 13 września Burmistrz uczestniczył w spotkaniach wiejskich w Proszowie i 

Skoroszowie, które dotyczyły ustalenia Funduszu Sołeckiego na rok 2025. 

W dniach 14-15 września, w związku z powodzią, Burmistrz oraz mieszkańcy Gminy 

Rychtal, w tym jednostki Ochotniczej Straży Pożarnej z Buczka, Proszowa i Krzyżowników, 

byli zaangażowani w pomoc dla poszkodowanych w Lądku Zdroju. Burmistrz podkreślił, że 

w ramach tej pomocy odbył się koncert charytatywny 20 września, który połączono ze 

zbiórką na rzecz mieszkańców Lądka Zdroju. Dzięki tej zbiórce zakupiono osuszacze oraz 

dostarczono niezbędne artykuły, a także wsparcie udzielone przez mieszkańców gminy, 

którzy osobiście uczestniczyli w akcji pomocowej. 

19 września Burmistrz uczestniczył w konferencji sprawozdawczej dotyczącej partnerstwa 

307, podsumowującym współpracę w ramach Programu CWD – Centrum Wsparcia 

Doradczego. 



23 września odbyła się wizyta członków Klubu Seniora z Drożek, którzy odwiedzili Rychtal, 

zapoznając się z postępem budowy nowego przedszkola oraz szkoły. 

25 września Burmistrz uczestniczył w zebraniu Sołectwa Rychtal, które dotyczyło ustalenia 

Funduszu Sołeckiego na kolejny rok. Tego dnia przeprowadzono również kontrolę rowów, 

które są utrzymywane z dotacji przekazywanych corocznie do spółek wodnych. 

26 września miało miejsce spotkanie z przedstawicielem firmy budującej nową sieć 

światłowodową w gminie, podczas którego omówiono sprawność działania oraz konieczność 

uzyskania zgód na wejście na nieruchomości w celu budowy infrastruktury. 

30 września Burmistrz podpisał umowę na dofinansowanie zakupu samochodu 

przeznaczonego do przewozu osób z niepełnosprawnościami, mającego zastąpić 

dotychczasowy pojazd, który był wykorzystywany przez gminę przez 32 lata. 

Burmistrz poinformował, że 30 września podpisana została umowa na dofinansowanie zakupu 

nowego pojazdu przystosowanego do przewozu osób z niepełnosprawnościami. Zakup ten 

stanowi kontynuację projektu realizowanego przez gminę 32 lata temu, kiedy to zakupiono 

busa, który obecnie dowozi dzieci do szkoły w Słupi. Nowy pojazd ma na celu zastąpienie 

dotychczasowego, który, ze względu na upływ czasu i przejechane kilometry, wymaga 

wymiany, aby uniknąć jego dalszego eksploatowania do stanu nieużywalności. 

Ponadto, Burmistrz dodał, że w dniu 6 października odbyło się spotkanie robocze w sprawie 

rewitalizacji przestrzeni publicznej w centrum Rychtala, w ramach którego omówiono dalszy 

przebieg działań związanych z projektem. Rozmawiano o możliwościach dofinansowania 

oraz etapach realizacji prac budowlanych, w tym przebudowie infrastruktury drogowej oraz 

montażu nowych elementów małej architektury. 

Burmistrz podkreślił także, że w dniach 10-12 października, zorganizowano spotkanie z 

przedstawicielami instytucji zajmujących się ochroną środowiska, podczas którego omawiano 

kwestie związane z zarządzaniem odpadami oraz wdrożeniem nowego systemu segregacji. 

Zostały przedstawione możliwe rozwiązania technologiczne, które mają na celu poprawę 

efektywności systemu zbiórki i recyklingu odpadów w gminie. 

W końcowej części sprawozdania Burmistrz poinformował, że w dniach 18-20 października 

odbyła się wizyta przedstawicieli władz lokalnych w partnerskich gminach zagranicznych. W 

ramach wizyty omawiano współpracę międzynarodową, a także dzielono się 

doświadczeniami w zakresie rozwoju infrastruktury oraz wsparcia lokalnych przedsiębiorstw. 

Dziękując wszystkim za zaangażowanie, Burmistrz zakończył swoje sprawozdanie, 

stwierdzając, że gmina konsekwentnie realizuje przyjęte zadania, a współpraca z 

mieszkańcami oraz instytucjami zewnętrznymi pozostaje na wysokim poziomie. 

6. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej Gminy Rychtal na rok 2024. 

Wiceprzewodnicząca Rady Gminy Rychtal  zwróciła się z pytaniem czy radni zgłaszają jakieś 

uwagi do przedstawionej na debacie przedsesyjnej uchwały.  

 

Uwag nie zgłoszono. 



Przystąpiono do głosowania poprzez wciśnięcie przycisku i podniesienie ręki 

  

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej Gminy Rychtal na rok 2024..  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Ryszard Broda, Łukasz Kubiak, Iwona Marczak, Marian Mrugała, Aleksandra Olejnik, 

Urszula Opacka-Wypchło, Andrzej Ostrysz, Ryszard Skiba, Wojciech Stryczek, Ewelina 

Usarek, Mateusz Włodarczyk, Małgorzata Wrotnowska 

NIEOBECNI (3) 

Piotr Białowąs, Marcin Bożek, Patrycja Kaczmarek 

Uchwała Nr X/49/2004 Rady Miejskiej Gminy Rychtal z dnia 29-10-2024 w sprawie zmiany 

uchwały budżetowej Gminy Rychtal na 2024 rok stanowi załącznik nr 5 do protokołu. 

 

7. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Rychtal na 

lata 2024-2039. 

Wiceprzewodnicząca zwróciła się z pytaniem czy radni zgłaszają jakieś uwagi do 

przedstawionej na debacie przedsesyjnej uchwały.  

 

Uwag nie zgłoszono. 

Przystąpiono do głosowania poprzez wciśnięcie przycisku i podniesienie ręki 

  

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Rychtal na 

lata 2024-2039..  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Ryszard Broda, Łukasz Kubiak, Iwona Marczak, Marian Mrugała, Aleksandra Olejnik, 

Urszula Opacka-Wypchło, Andrzej Ostrysz, Ryszard Skiba, Wojciech Stryczek, Ewelina 

Usarek, Mateusz Włodarczyk, Małgorzata Wrotnowska 

NIEOBECNI (3) 

Piotr Białowąs, Marcin Bożek, Patrycja Kaczmarek 

 

Uchwała Nr X/50/2024 Rady Miejskiej Gminy Rychtal z dnia 29-10-2024 w sprawie zmiany 

uchwały Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Rychtal na lata 2024-2039 stanowi 

załącznik nr 6 do protokołu 

 

 

8. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr XI/68/2019 Rady Gminy Rychtal z dnia 



18 lipca 2019 roku w sprawie utworzenia Centrum Usług Wspólnych w Rychtalu oraz 

nadania mu statutu.  

Wiceprzewodnicząca Rady Gminy Rychtal – Ewelina Usarek zwróciła się z pytaniem czy radni 

zgłaszają jakieś uwagi do przedstawionej na debacie przedsesyjnej uchwały.  

 

Uwag nie zgłoszono. 

Przystąpiono do głosowania poprzez wciśnięcie przycisku i podniesienie ręki 

 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr XI/68/2019 Rady Gminy Rychtal z dnia 

18 lipca 2019 roku w sprawie utworzenia Centrum Usług Wspólnych w Rychtalu oraz 

nadania mu statutu. .  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Ryszard Broda, Łukasz Kubiak, Iwona Marczak, Marian Mrugała, Aleksandra Olejnik, 

Urszula Opacka-Wypchło, Andrzej Ostrysz, Ryszard Skiba, Wojciech Stryczek, Ewelina 

Usarek, Mateusz Włodarczyk, Małgorzata Wrotnowska 

NIEOBECNI (3) 

Piotr Białowąs, Marcin Bożek, Patrycja Kaczmarek 

 

Uchwała Nr X/51/2024 Rady Miejskiej Gminy Rychtal z dnia 29-10-2024 w sprawie zmiany 

Uchwały Nr XI/68/2019 Rady Gminy Rychtal z dnia 18 lipca 2019 roku w sprawie 

utworzenia Centrum Usług Wspólnych w Rychtalu oraz nadania mu statutu stanowi załącznik 

nr 7 do protokołu 

 

9. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr XXXIII/212/2021 Rady Gminy Rychtal 

z dnia 29-06-2021 w sprawie utworzenia Gminnego Żłobka "Pastorówka" w Rychtalu oraz 

nadania mu statutu. 

 

Wiceprzewodnicząca zwróciła się z pytaniem czy radni zgłaszają jakieś uwagi do 

przedstawionej na debacie przedsesyjnej uchwały.  

 

Uwag nie zgłoszono. 

Przystąpiono do głosowania poprzez wciśnięcie przycisku i podniesienie ręki. 

 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr XXXIII/212/2021 Rady Gminy Rychtal 

z dnia 29-06-2021 w sprawie utworzenia Gminnego Żłobka "Pastorówka" w Rychtalu oraz 

nadania mu statutu..  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

 

Wyniki imienne: 



ZA (12) 

Ryszard Broda, Łukasz Kubiak, Iwona Marczak, Marian Mrugała, Aleksandra Olejnik, 

Urszula Opacka-Wypchło, Andrzej Ostrysz, Ryszard Skiba, Wojciech Stryczek, Ewelina 

Usarek, Mateusz Włodarczyk, Małgorzata Wrotnowska 

NIEOBECNI (3) 

Piotr Białowąs, Marcin Bożek, Patrycja Kaczmarek 

Uchwała Nr X/52/2024 Rady Miejskiej Gminy Rychtal z dnia 29-10-2024 w sprawie zmiany 

Uchwały Nr XXXIII/212/2021 Rady Gminy Rychtal z dnia 29-06-2021 w sprawie utworzenia 

Gminnego Żłobka "Pastorówka" w Rychtalu oraz nadania mu statutu stanowi załącznik nr 8 

do protokołu 

 

 

10. Informacja o stanie realizacji zadań oświatowych w roku szkolnym 2023/2024. 

 

Wiceprzewodnicząca zwróciła się z pytaniem czy radni zgłaszają jakieś uwagi do przesłanej 

wraz z materiałami sesyjnymi oraz przedstawionej na debacie przedsesyjnej informacji o 

stanie realizacji zadań oświatowych w roku szkolnym 2023/2024.  

 

Uwag nie zgłoszono. 

Przystąpiono do głosowania poprzez wciśnięcie przycisku i podniesienie ręki. 

 

Głosowano w sprawie: 

Informacja o stanie realizacji zadań oświatowych w roku szkolnym 2023/2024..  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Ryszard Broda, Łukasz Kubiak, Iwona Marczak, Marian Mrugała, Aleksandra Olejnik, 

Urszula Opacka-Wypchło, Andrzej Ostrysz, Ryszard Skiba, Wojciech Stryczek, Ewelina 

Usarek, Mateusz Włodarczyk, Małgorzata Wrotnowska 

NIEOBECNI (3) 

Piotr Białowąs, Marcin Bożek, Patrycja Kaczmarek 

Informacja o stanie realizacji zadań oświatowych w roku szkolnym 2023/2024 tanowi 

załącznik nr 9 do protokołu. 

11. Informacja Burmistrza o złożonych oświadczeniach majątkowych. 

W punkcie 11. obrad Burmistrz Gminy Rychtal przedstawił informację dotyczącą złożonych 

oświadczeń majątkowych. Sekretarz Gminy, Katarzyna Kucharska, poinformowała, że 

zgodnie z przepisami ustawy o samorządzie gminnym, oświadczenia majątkowe zostały 

złożone przez osoby zajmujące kluczowe stanowiska w gminie, takie jak zastępca wójta, 

sekretarz gminy, skarbnik gminy, kierownicy jednostek organizacyjnych oraz osoby 

zarządzające gminną osobą prawną, a także osoby wydające decyzje administracyjne w 

imieniu wójta. Złożono łącznie 16 oświadczeń, które zostały przekazane do Urzędu 

Skarbowego w Kępnie, a 2 oświadczenia wysłano do Urzędu Skarbowego w Namysłowie. Po 

dokonaniu analizy przez odpowiednie instytucje, nie stwierdzono żadnych poważnych 

uchybień. Sekretarz Gminy zakończyła swoją wypowiedź dziękując za uwagę, a 



Wiceprzewodnicząca Ewelina Usarek zapytała, czy są jakiekolwiek uwagi w tej sprawie. 

Brak było dalszych uwag, więc przeszli do kolejnego punktu obrad. 

12. Informacja Przewodniczącej Rady Miejskiej o złożonych oświadczeniach majątkowych. 

W punkcie 12. obrad, Przewodnicząca Rady Miejskiej Gminy Rychtal poinformowała, że 

oświadczenia majątkowe złożone przez Burmistrza Gminy Rychtal oraz Przewodniczącą 

Rady Miejskiej zostały dostarczone Wojewodzie Wielkopolskiemu, zgodnie z wymogami 

ustawy o samorządzie gminnym. Ponadto, oświadczenia majątkowe złożone przez radnych 

Rady Miejskiej Gminy Rychtal, w liczbie 42 sztuk, zostały przekazane do Urzędu 

Skarbowego w Kępnie w dniu 26 czerwca 2024 roku. Analiza tych oświadczeń nie wykazała 

istotnych nieprawidłowości. Przewodnicząca zakończyła swoją wypowiedź i przeprowadziła 

dalszą część obrad, przechodząc do kolejnego punktu. 

 

13. Interpelacje i zapytania radnych. 

W punkcie 13. obrad, przewodnicząca zapytała radnych, czy ktoś z nich chciałby złożyć 

interpelację lub zapytanie. Ponieważ nie było żadnych zgłoszeń, przeszła do kolejnego 

punktu. 

14. Odpowiedzi na interpelacje zgłoszone na poprzednich sesjach. 

Wiceprzewodnicząca poinformowała, że podczas IX sesji Rady Miejskiej Gminy Rychtal, 

która odbyła się 12 września 2024 roku, radny Ryszard Skiba złożył zapytanie dotyczące 

budynku dawnego klasztoru sióstr Elżbietanek. Interpelacja została pisemnie przekazana 

Burmistrzowi Gminy Rychtal 17 września 2024 roku. Odpowiedź na zapytanie została 

przesłana radnemu w formie pisemnej, zgodnie z ustawowym terminem, a także 

opublikowana na stronie Biuletynu Informacji Publicznej Urzędu Miejskiego Gminy Rychtal. 

Po tym ogłoszeniu wiceprzewodnicząca zapytała, czy są uwagi do przedstawionej informacji, 

ale nie było żadnych zgłoszeń, więc kontynuowała obrady. 

 

15. Wolne wnioski i informacje. 

Wiceprzewodnicząca Rady Miejskiej otworzyła punkt „Wolne wnioski i informacje” oraz 

zapytała radnych, czy mają jakieś wnioski lub informacje do zgłoszenia. 

Radni zgłosili kilka kwestii: 

1. Wniosek dotyczący instalacji barierki na mostku w Proszowie, na zakręcie, z powodu 

kilku przypadków, w których osoby wylądowały w tym miejscu. Radni wnieśli o 

rozpatrzenie tego wniosku. 

2. Prośba o interwencję w sprawie oświetlenia w gminie, szczególnie dotycząca 

problemów z migającymi lampami, m.in. w okolicach bloku na Dworzyszcza. Radni 

zgłosili również problem z lampą przy zakręcie koło Pana Machowskiego, która 

również wykazuje podobne nieprawidłowości. 

3. Zgłoszenie dotyczące uszkodzeń wodociągów, które zostały zniszczone przez wodę. 

Jeden z radnych zapytał, która firma zajmuje się remontami oraz o termin wykonania 

prac. Burmistrz odpowiedział, że firma odpowiedzialna za remonty to Hydroforma. 

Wskazał również, że wykonanie prac może się opóźnić ze względu na trudności 

związane z identyfikowaniem uszkodzonego sprzętu i rur. 



4. Zapytanie o możliwość spotkania mieszkańców z firmą, która będzie układać sieć 

światłowodową. Radni zwrócili uwagę, że mieszkańcy chcieliby uzyskać więcej 

informacji, zwłaszcza dotyczących zamontowania słupów w rejonach, gdzie nie ma 

zabudowy. Burmistrz wskazał, że sołtysi mają bezpośredni kontakt z przedstawicielką 

firmy i mogą składać zapytania. 

5. Zapytanie o obecność radcy prawnego na sesjach. Burmistrz wyjaśnił, że radca 

prawny nie może aktualnie uczestniczyć w sesjach. 

Na koniec Wiceprzewodnicząca poinformowała, że do Biura Rady wpłynęło pismo Prezesa 

Sądu Rejonowego w Kępnie, dotyczące przewidywanej liczby skazanych zobowiązanych do 

wykonywania prac społeczno-użytecznych w 2025 roku. Pismo to jest do wglądu w Biurze 

Rady. 

 

 

16. Zamknięcie obrad. 

 

Po wyczerpaniu porządku obrad, Wiceprzewodnicząca Ewelina Usarek zamknęła obrady X 

sesji Rady Miejskiej Gminy Rychtal, dziękując wszystkim uczestnikom za udział. 

 

Przygotowała Cecylia Szymala. 


